

Title (en)

METHOD AND DEVICE FOR TAKING ONE BY ONE BAGS FROM A PILE OF BAGS AND FOR PLACING THEM IN A PREDETERMINED POSITION.

Title (de)

VERFAHREN UND VORRICHTUNG ZUR ENTNAHME EINZELNER BEUTEL VON EINEM BEUTELSTAPEL UND ZUM STELLEN DIESER BEUTEL IN EINER VORBESTIMMTEN LAGE.

Title (fr)

PROCEDE ET DISPOSITIF POUR PRENDRE UN A UN DES SACS SUR UNE PILE DE SACS ET LES PLACER DANS UNE POSITION PREDETERMINEE.

Publication

EP 0299036 A1 19890118 (FR)

Application

EP 88901273 A 19880120

Priority

FR 8700582 A 19870120

Abstract (en)

[origin: WO8805403A1] Method and device for taking one by one bags from a pile (16) of bags, by means of two arms (22, 24), one arm pivoting with respect to the other in order to cause a portion of the upper wall of the bag (12) to slide on another portion of said upper wall and form a fold making possible the lifting of the upper wall of the bag and the opening of the bag. The invention applies particularly to the prehension of textile bags in order to fill them.

Abstract (fr)

Procédé et dispositif permettant de saisir un à un des sacs sur une pile (16) de sacs, au moyen de deux bras (22, 24), dont l'un pivote par rapport à l'autre pour faire glisser une partie de la paroi supérieure du sac (12) sur une autre partie de cette paroi supérieure et former un pli permettant de soulever la paroi supérieure du sac et d'ouvrir le sac. L'invention s'applique notamment à la prise des sacs en matière textile, en vue de leur remplissage.

IPC 1-7

B65B 43/26

IPC 8 full level

B65B 43/26 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 43/26 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8805403A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8805403 A1 19880728; BR 8804843 A 19891017; EP 0299036 A1 19890118; FR 2609688 A1 19880722; FR 2609688 B1 19890331

DOCDB simple family (application)

FR 8800030 W 19880120; BR 8804843 A 19880120; EP 88901273 A 19880120; FR 8700582 A 19870120